
 Referat skolebestyrelsesmøde:  
 

Tirsdag den 18. marts 2025 kl. 17.00 – 19.00 
C.L. Ibsens Vej 3  

Ordstyrer: 
 
Referent: 

Charlotte Kamp 
 
Tobias Haahr Kulmbach  

Søgårdsskolen den 18. marts 2025 

Indkaldes:  Charlotte Esmeralda Kamp, Mikkel Hansen, Kasper Tjørntved Davidsen, Bo Boisen, Sebastian 
Lindenskov, Kim Helweg-Møller, Michael Holze Zimmermann, Tobias Haahr Kulmbach 

Afbud: Thomas Bigum, Oliver Holse Justesen 

 
 Nr. 

 
 Dagsorden: 

Referat: 

 
24/25-25 

Godkendelser: 
 
Referat af mødet 28. januar 2025 
 
(Referatet er tidligere fremsendt) 
 

Godkendt. 

 
24/25-26 

  

 
Søgårdsskolens 
socialfagshandleplan 

Præsentation ved Marina Printzlau 

og Camilla Bagge 
 

Marina og Camilla præsenterer socialfagshandleplanen. 
Viser planens opbygning, og viser konkrete eksempler. 
 
Bestyrelsen er meget tilfredse med det fremlagte. 
 
Se bilag 

 
24/25-27 

 
Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (SLI/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 
 

 

Meddelelser fra formanden: 
Charlotte: 
Fokus på, at Charlotte stopper snart, da hendes datter 
går ud af skolen. 

Onsdag er der møde i formandskredsen for 
skolebestyrelsesformænd. 
 
Meddelelser fra medarbejdere: 
Sebastian: Har intet at tilføje. 
Kim: Vi løber stærkt. Der er meget sygdom, og vi bruger 
tid på at lave vikardækning. 
Der er i DLF besluttet at lave en kompetencepulje. Det 
skal forhandles. 
 
Meddelelser fra ledelsen: 
Michael: Vi har modtaget nogle opsigelser og en 

pensionsindgivelse. Fra på mandag kan vi begynde at 
lave jobopslag. Der har været skolerunde på 
folkeskolerne, og derfor har der været ansættelsesstop. 
Ift. fagforeningsdiskussion, vil Kasper gerne bistå. 
 
Michael: 
Nye skolestartere. Indtil videre 9 visiterede elever som 
fordeles på to klasser.  
 
Michael: 
Økonomi: Skolen har en sund økonomi. Vi har helt særligt 

afsat et beløb til kompetenceudvikling med fokus på det 
autismespecifikke for alle skolens medarbejdere i 
kommende skoleår. 
 
Michael: 
Vi er i gang med planlægning af kommende skoleår. Det 
ser fornuftigt ud. Vi vil informere forældre ift. 
skolehjemsamarbejde. Statusmøder i alle teams, og tæt 
samarbejde med PPR. 



 
 
Michael: 
I udskolingen er de i gang med at planlægge årets 
modeshows. 
Herudover øves der på les Lancier, til den foranstående 
Gallafest. 
MGP fredag d. 11. april før påskeferien. 
 

Michael: 
Ledelsen er i gang med at udarbejde strategi- og 
handleplan. 
Planen er treårig og der sættes fokus på 
Kompetenceudvikling, Særlige tiltag ift. børn og unge 
samt fremtidige Partnerskaber. 
Herudover kommer den bl.a. til at handle om udvidelse af 
Søgårdsskolen, herunder både bygninger og 
børnegrupper. 
 
Michael: 
Vi skal have ny kunstgræsbane på fodboldbanen på 

3’eren. 
 
Michael: 
Tobias er udlånt til skolevisitationen i en periode pga. 
sygdom og vakante stillinger på rådhuset. 
 
Michael: 
Mobilforbrug blandt unge mennesker. Vi har taget fat på 
denne debat. Alle medarbejdere vil blive mødt af en 
kampagne. Formålet er at skabe nærhed for eleverne. 
 

Tobias: 
Vi har lavet partnerskab med Gentofte Musikskole i 
kommende skoleår. Der vil fortsat være et nyt korforløb, 
og forløb for hhv. begge kommende børnehaveklasser. 
 
Michael: 
Vi er blevet en af kulturministeriets officielle 
morgensangsskoler. 
 

 
24/25-28 

 
Drøftelse vedrørende det 
fremtidige  
formandskab 
 

Vi skal have ny formand og næstformand, da både 
Charlotte og Bo træder ud af bestyrelsen.  
 
Det betyder samtidigt at vi fra august har 
tre vakante forældre-pladser. 

 
24/25-29 

 
Søgårdsskolens udvidelse 

Der er ved at blive udarbejdet materiale, som på et 
senere tidspunkt skal i udbud. 

24/25-30  
Eventuelt 

- Herunder ønsker om punkter  
   til ny dagsorden 
 
 

Der er truffet beslutning om, at 10. klasserne på 
kommunalt niveau skal nedlægges. Michael er kommet 

med i en ekspertgruppe under undervisningsministeriet, 
for at afsøge mulighederne for 2-årige 9. klasser. 
 
Næste møde er 6. maj 2025, kl. 17-18 (virtuelt) 
Sidste møde 10. juni kl. 17-19 (fysisk fremmøde) 

 


